

「澳門銀河™」綜合渡假城 逍遙賞 餐飲代用券

Galaxy Macau™ Leisure Plus Dining Voucher

休閒市場營銷
Leisure Sales

套餐面值\$28

2020 Version 1
2020 版本 1

最後更新/ Last updated: 30 December 2019



餐券樣式

Voucher Sample

逍遥赏

餐饮代用券

LEISURE PLUS DINING VOUCHER

有效日期 Validity

入账号码 City Ledger Number

编号 Serial Number



饮品亭
BEVERAGE CORNER

兑换时段 Redemption Hours
每天 Daily 10:30am - 12am



手作
功夫茶
HANDMADE KUNG FU TEA
Taichung, Taiwan

兑换时段 Redemption Hours
每天 Daily 10am - 10pm

地点 Location:
「澳門銀河™」综合渡假城地下, G025
G025, G/E, Galaxy Macau™

SAMPLE



GALAXY™
MACAU
澳門銀河

CHANG FENG HONG



條款及細則

Terms & Conditions

條款及細則

- 此券只适用于「澳門銀河™」综合渡假城内的「亚洲美食坊」。
- 凭此券可于换购时间内换取优惠乙次。
- 此券不可与其他优惠同时使用。
- 此券必须于有效日期前使用。
- 优惠商品数量有限，售完即止。
- 此券不得交换、兑换现金、不能作部份兑换及不得作售卖用途。
- 此券副本无效。
- 任何经损坏、损毁、被盗、更改或以任何方式加以窜改之券将不获接受或补发。
- 澳门银河娱乐集团（以下简称为「本公司」）保留修订任何条款或随时终止推广活动之所有权利，并不作另行通知。尚有任何意见或争论，则以「本公司」之决策为最终决定。
- 银河娱乐集团员工不得使用此券。

Terms & Conditions

- This voucher can only be used at “Tastes of Asia” of Galaxy Macau™.
- This voucher is valid to redeem one (1) set of selected food and drink during the redemption time.
- This voucher cannot be used in conjunction with any other promotional offer or discount.
- This voucher must be redeemed on or before the expiry date.
- Special rate items are based on a first come first served basis and subjected to availability.
- This voucher is non-transferable, cannot be exchanged for cash or for partial redemption and it is not for resale.
- Only original vouchers will be accepted.
- New Galaxy Entertainment Company Limited (“Galaxy”) will not be liable if this voucher is defaced, mutilated, stolen, altered, or tempered with in any way whatsoever, and it will not be accepted, replaced, or reissued.
- Galaxy reserves the right to amend any terms and conditions stated herein and may withdraw or discontinue this promotion at any time without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of Galaxy.
- Staff of Galaxy Entertainment Group is prohibited to use this voucher.

「澳門銀河™」综合渡假城 澳门路氹城

Galaxy Macau™, COTAI, Macau

+853 8883 2221

galaxymacau.com



食品菜單

Food Menu

逍遙賞 餐飲代用券可換領 (3選1):
Leisure Plus Dining Voucher can be redeemed (Choose 1):

- 葡撻配汽水
Portuguese Egg Tart with Soft Drink(16oz)
- 奶茶,咖啡或汽水
Milk Tea (8oz), Coffee (8oz) or Soft Drink (16oz)
- 迷你豬扒包 Mini Pork Chop Bun



所有食品圖片僅供參考
All the photos for reference only

用餐時間：每日上午十時至晚上十時
Opening hours: Daily 10am – 10pm

Food item may change without prior notice
食品選擇以當日供應為準, 如有更改不作另行通知

